
PROTOKÓ£ 
z XVII sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 24 listopada 2011 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
Pocz¹tek obrad sesji godz.10.00 , zakoñczenia 13.30. 
W obradach uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska 
Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , pan Robert Greb mecenas , pan 
Wiktor Król Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia , pani Gra¿yna Leszczyñska wiceprezes 
Przychodni Rodzinnej  w Marciszowie , pan Ireneusz Maka� prezes Przychodni Rodzinnej w 
Marciszowie, pani Ewa Kocemba Starosta Powiatu,  soùtysi. 
Ad.1.2. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji 
witaj¹c jej uczestników. 
Zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co. 
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XVI sesji. 
5/ Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6/ Wspóùpraca na linii Powiatowe Centrum Zdrowia � Gmina Marciszów. 
7/ Sprzeda¿ lokali mieszkalnych. 
8/ Sport na terenie Gminy. 
9/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ zmian w uchwale bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2011, 
b/ wprowadzenia zmian w uchwale Nr X/44/11 z dnia 26 maja 2011 r w sprawie zasad  
    udzielenia dotacji celowej oraz trybu postêpowania przy udzielaniu dotacji  
    ekologicznych i sposobu ich rozliczania. 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne. 
12/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do radnych z zapytaniem czy s¹ inne propozycje do 
przedstawionego porz¹dku obrad.  
Pan Stefan Zawieruch Wójt Gminy  
Zwróciù siê do radnych o wprowadzenie do porz¹dku obrad sesji projektu uchwaùy dot. 
dzier¿awy nieruchomo�ci uzasadniaj¹c swoj¹ pro�bê. 
Radni w gùosowaniu jednogùo�nie zadecydowali o wprowadzeniu projektu uchwaùy do 
porz¹dku obrad. 
Innych propozycji nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad wraz z propozycj¹ Wójta Gminy zostaù przyjêty 
jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum , listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu z pop.sesji 
Przyjêto b/u. 
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Ad.5. 
Informacje Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt Gminy poinformowaù, ¿e najwiêcej czasu zajêùa wójtowi sprawa z zakoñczeniem 
najwiêkszej po wojnie inwestycji tj budowy oczyszczalni i kanalizacji w Marciszowie , która 
ju¿ od ponad trzech tygodni odbiera �cieki. Zwróciù uwagê na wa¿no�ã powstania tej 
inwestycji w �wietle obowi¹zuj¹cych przepisów gdy¿  do roku 2016  gminy, które tego 
zadania nie wykonaj¹  w 100 %  bêd¹ pùaciùy ogromne kary dlatego nasza Gmina te¿ bêdzie 
musiaùa inwestycje dokoñczyã na terenie caùej Gminy. 
- prowadziù rozmowy n/t bud¿etu przyszùorocznego prosz¹c o wszelkie zapytania radnych na 
jego temat poniewa¿ nale¿y mieã na uwadze rok 2012 w kontek�cie wodoci¹gowanie 
Ciechanowic jak te¿ opracowania strategii rozbudowy oczyszczalni  na nastêpne lata 
rozpoczynaj¹c w 2013 roku. 
- odbyù 2 spotkania w Waùbrzychu w Zwi¹zku i Spóùce n/t przejêcia zaopatrzenia w wodê 
caùej Gminy Marciszów przybli¿yù szczegóùy informuj¹c  do koñca póùrocza sprawa powinna 
siê zamkn¹ã, 
- odbyù spotkanie w Krzeszowie  odno�nie funkcjonowania prawa i odbioru pr¹du, 
- odbyù spotkanie z dyrektorem domu kultury w Kamiennej Górze odno�nie wspóùpracy i 
pomocy przy funkcjonowaniu �wietlic wiejskich   na okres jesienno- zimowy  zwróciù siê o 
przedstawianie pomysùów n/t funkcjonowania �wietlic na terenie gminy, 
Pytañ nie zgùoszono. 
Ad.6. 
Wspóùpraca na linii Powiatowe Centrum Zdrowia � Gmina Marciszów 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù uczestników obrad z tre�ci¹ pisma Przychodni 
Rodzinnej Sp.z.o.o  w Marciszowie odmawiaj¹ce  prawa do wykonywania badañ 
laboratoryjnych, radiologicznych i ultrasonograficznych mieszkañców Gminy Marciszów 
objêtych przez Rodzinê podstawow¹ opiekê zdrowotn¹  prosz¹c o wypowiedzenie siê na jego 
temat. 
Pan Ireneusz Maka�  prezes Przychodni Rodzinnej w Marciszowie zaznaczyù w swojej 
wypowiedzi, ¿e w caùej sprawie  chodzi o kontakty pomiêdzy PCZ, a Przychodni¹ gùównie 
zwracaj¹c uwagê na to, ¿e pacjent z  Gminy Marciszów nie mo¿e wykonaã prze�wietlenia w 
Kamiennej Górze objêtych przez Przychodniê podstawow¹ opiek¹  zdrowotn¹ st¹d to pismo  
po czym byùo spotkanie i pertraktacje z Prezesem, które s¹ w trakcie. 
Pan Wiktor Król Prezes PCZ Kamienna Góra  
W swojej wypowiedzi uznaù, ¿e pismo zostaùo za szybko napisane tym bardziej, ¿e  
Przychodnia w Marciszowie reprezentuje prywatny podmiot , a pan  doktor Maka� lecz¹cy 
ludzi w Marciszowie , który jest bardzo dobrym lekarzem  broni caùej sytuacji. 
Trwaj¹ce jednak rozmowy prowadz¹ do tego, ¿eby pacjent z gminy Marciszów nie ucierpiaù  
i w dalszym ci¹gu mógù wykonywaã badania laboratoryjne w szpitalu. Zapewniù, ¿e pacjent 
bêdzie bezpieczny , a sprzêt jest dla wszystkich pacjentów. Przypomniaù o partycypacji 
Gminy Marciszów w budowie bloku operacyjnego, który od miesi¹ca przyjmuje pacjentów. 
Zapoznaù z poradniami jakie funkcjonuj¹ w PCZ w , których bezpùatnie mo¿na wykonaã 
ró¿nego rodzaju badania i s¹ to badania dla mieszkañców równie¿ gminy Marciszów. 
Jest podjêta próba stworzenia darmowej szkoùy rodzenia z mo¿liwo�ci¹ poznania i 
uczestniczenia w tym zagadnieniu  ojców. Trwa modernizacja oddziaùu poùo¿niczo- 
ginekologicznego ¿eby kobiety mogùy rodziã w godnych warunkach. 
Pozostaùe czynno�ci jak np. ogrzanie bloku na kwotê  100.000 zù to problem dla Zarz¹du  
i te dziaùania sùu¿¹ nie dla zdobycia zysku lecz dla zabezpieczania potrzeb zdrowotnych 
Powiatu. Cieszy siê, ¿e mogli liczyã na Gminê Marciszów poniewa¿ wyùo¿ono równie¿ na  
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karetkê która do tej pory sùu¿y, obecnie trwa przetarg na zakup laparoskopu, który bêdzie   
wyposa¿eniem bloku operacyjnego.  
Poprosiù o pytania je¿eli s¹. 
Radny Stanisùaw Solarz  Marciszów 
Zwróciù siê z zapytaniem do Prezesa dlaczego niektóre placówki m.in. Marciszów  zostaù 
pozbawiony mo¿liwo�ci korzystania ze �wiadczeñ. 
Starosta Ewa Kocemba 
W swojej wypowiedzi zwróciùa uwagê na to, ¿e s¹ to dwie spóùki prawa handlowego. 
i ich j dziaùania musz¹ byã  sfinansowane w jakim sensie , bo nie ma nic za darmo i na 
wszystko nale¿y patrzeã ogólnie nie tylko przez pryzmat jedynego badania rentgenowskiego. 
Potwierdziùa , ¿e  trwaj¹ trudne rozmowy , odbyùo siê spotkanie  we  wtorek w Starostwie i 
widzi,  ¿e jest wola porozumienia i wierzy, ¿e dwie strony bêd¹ z tego zadowolone. 
Jednak nie mo¿na niczego wymuszaã , bo prezes musi patrzeã na caùo�ã, a jak bêd¹ braki 
finansowe to Powiat musi dopùaciã.  
Zwróciùa te¿ uwagê na trwaj¹ce uzgodnienia pomiêdzy Przychodni¹ Rodzin¹ w Marciszowie  
a PCZ , które wùa�nie interesuj¹ Gminê Marciszów. 
Gra¿yna Leszczyñska Wiceprezes Przychodni Rodzinnej w Marciszowie 
W odpowiedzi sprostowaùa ¿e nie  ma tak, ¿e nie jest pùacone , bo pùatnikiem jest NFZ  
i stawki s¹  ustalone i nic nie  jest darmowe. Za ka¿dego  pacjenta pùaci siê 8 zùotych 
miesiêcznie. Przychodnia  Rodzina maj¹c t¹ kwotê musi opùaciã badania laboratoryjne , 
rentgenowskie i mimo to, ¿e s¹ prywatni nic siê nie zmieniùo ¿aden z pracowników nie zostaù 
zwolniony nikomu nie zabrano �rodków , maj¹ wypùaty i póki co to z prezesem do przychodni 
dokùadaj¹ Uderzyùo Rodzinê to ¿e pan prezes zaproponowaù Rodzinie kupowanie usùug w 
pakiecie Przychodnia Rodzina chce pùaciã za rentgen ale chce mieã mo¿liwo�ã wyboru na 
inne usùugi.  
Pani Ewa Kocemba Starosta  
Przypomniaùa, ¿e pakiety tych usùug byùy podpisane i zostaùa wypowiedziane tylko na usùugi 
labolatoryjne i rentgenowskie ,co jest obecnie  przedmiotem negocjacji. 
Pan Ireneusz Maka�  Przezes Przychodni Rodzinnej w Marciszowie  
Wiedziaù na co siê decyduj¹ jednak te¿ Przychodniê  obowi¹zuj¹ zasady ekonomii bez szkody 
dla pacjenta i  pacjent mo¿e wybraã szpital  na co nie mo¿na siê obra¿aã chce jednak ¿eby 
byùy logiczne zasady. Zapoznaù ze szczegóùami opieki jaka jest w Przychodni w Marciszowie. 
Zwróciù uwagê na brak komisji Rady zajmuj¹cej siê sprawami zdrowia proponuj¹c jako 
koordynatora radnego Adama Ry¿owskiego. 
Przede wszystkim nale¿y rozmawiaã tym bardziej, ¿e trochê te rozmowy nie wyszùy jednak 
nie ka¿dy pocz¹tek musi byã dobry. 
Radna Teresa Mospan � pracownik Poradni Rodzinnej  
Jako osoba maj¹ca kontakt ze wszystkimi chorymi , przybli¿yùa ich opiniê oraz  jak wygl¹da  
praca w Przychodni.      
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Nawi¹zaù do odbytego spotkania ze Starost¹ w tej sprawie , która deklarowaùa tego typu 
dziaùania  czyli wspóùpracy i zwróciù uwagê na to, ¿e jako Gmina jeste�my odpowiedzialni za 
szpital ale w pierwszej kolejno�ci jeste�my odpowiedzialni za naszych  mieszkañców dlatego 
te ¿ale zostaùy wylane. Stwierdziù jednak , ¿e rozmowy id¹  w dobrym kierunku i jak bêdzie 
potrzeba to pomo¿e wszystkim zarówno Przychodni jak i PCZ , ze spotkania jest zadowolony, 
bo to przecie¿  wspólne dobro naszego Powiatu i wierzy ¿e prezesi i starosta te¿ tak post¹pi¹. 
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Radna Jadwiga Adamczyk 
Przypomniaùa o wcze�niejszym  zabieganiach  w kierunku  dobrej  wspóùpracy dlatego nie 
rozumie powstaùych problemów  i prosi o przychylne popatrzenie szczególnie na starszych 
ludzi, którzy mieliby utrudnienia zwi¹zane brakiem dostêpu do rentgena.   
Pani Dorota Radziak pielêgniarka Przychodnia Rodzinna Marciszów 
Zwróciùa uwagê na zadowolenie pielêgniarek z dotychczasowej pracy jednak odej�cie od 
niektórych prac mo¿e spowodowaã brak tej pracy dla personelu �redniego. Prosi radnych o 
pomoc w tej sprawie tym bardziej, ¿e odczuwaùo siê w�ród pracowników zaùamanie kiedy 
skùadano oferty  na kontrakty , bo gdyby ich nie otrzymano mogùyby straciã pracê. Zwróciùa  
uwagê na zbli¿aj¹cy siê wiek emerytalny zatrudnionych pielêgniarek , które maj¹ obawy  w 
najgorszym przypadku, co do znalezienia innej pracy. 
Pani Ewa Kocemba  Starosta Powiatu 
Nie ma podstaw, co do obaw przedstawionych przez pani¹ Dorotê Radziak , bo rozmowy 
trwaj¹ jednak s¹ to dwa podmioty i wymaga to okre�lonych dziaùañ. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù zakoñczenie dyskusji 
tym bardziej, ¿e  jest deklaracja z ka¿dej strony o tocz¹cych siê rozmowach w tej sprawie. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Zwróciù siê o zastanowienie siê nad przywróceniem Komisji Zdrowia. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt  Gminy  
Stwierdziù ¿e nie ma problemu tym bardziej, ¿e to przecie¿ Rada Gminy zadecyduje czy 
komisja ma powstaã. 
W zwi¹zku  zakoñczeniem dyskusji Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ 
przerwê. 
Ad.7. 
Sprzeda¿ lokali komunalnych. 
Informacjê przedstawiù Wójt Gminy. 
Poinformowaù o wydaniu Zarz¹dzenie dot. podwy¿ek wysoko�ci stawki wyj�ciowej za 1m 2 
powierzchni u¿ytkowej lokalu mieszkalnego z kwoty 2.00 zù/m2 na kwotê 2.50/m2, przy 
utrzymaniu ulgi przy wykupie lokalu 99% tak ¿eby Gmina mogùa pozbyã siê tych lokali. 
Ostatnia podwy¿ka miaùa miejsce 10 lat temu. 
Przybli¿yù szczegóùy n/t sprzeda¿y lokali mieszkalnych w 2011 roku na terenie gminy 
Marciszów , informacja stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Zapytañ i uwag do przedstawionej informacji nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Sport na terenie Gminy  
Informacje przedstawiùa pani Jolanta Kydryñska kierownik referatu Kultury, Sportu i 
Turystyki Urzêdu Gminy , która stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu.  
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Przypomniaù, i¿ na poprzedniej sesji przedstawiaù sprawê dru¿yny siatkarskiej z Ciechanowic, 
która zwracaùa siê do Wójta Gminy o pomoc m.in. o nieodpùatne korzystanie z sali 
gimnastycznej w Marciszowie zadaj¹c pytanie czy  ta dru¿yna bêdzie mogùa z niej korzystaã 
poniewa¿ nie otrzymali konkretnej odpowiedzi. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi przypomniaù na jakiej zasadzie istnieje sport i poinformowaù, ¿e podj¹ù decyzjê 
o tym , i¿  w sezonie jesienno-zimowym siatkarze z Ciechanowic- jednak  bez zakupu im 
sprzêtu , mog¹  korzystaã  bezpùatne z sali,  co dotyczy  równie¿ LZS Sêdzisùaw i siatkarzy z 
Marciszowa  jednak ma nadziejê, ¿e siatkarze z Ciechanowic doùo¿¹ wszelkich starañ i w  
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momencie rozstrzygania konkursu na nastêpny sezon tak¹ potrzebê zgùosz¹ poniewa¿ nie 
mo¿e byã wszystko darmowe.  
Soùtys Marciszowa Adam Chronowski  
Poinformowaù, ¿e siatkarze z Ciechanowic byli  w klubie LKS Bóbr Marciszów jednak nie 
przychodz¹ na zabrania i uwa¿a gracze w dalszym ci¹gu s¹ w tym klubie , a nie tak jak 
zostaje to przedstawiane ¿e s¹ oddzieln¹ dru¿yn¹.  
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw  
Zwróciùa siê z zapytaniem dot. oddania szatni w Sêdzisùawiu z czym zwracaù a siê na 
poprzedniej sesji i uzyskaùa odpowiedê, ¿e w listopadzie poniewa¿ s¹ usterki. 
Radna jeêdziùa tam parokrotnie jednak nie widziaùa nikogo usuwaj¹cego te usterki jak te¿ 
szatnia nie zostaùa oddana do u¿ytku. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e usterek nie ma , drobne które byùy zostaùy 
usuniête ,a to  kiedy szatnia zostanie oddana to jest ju¿ sprawa wsi i w tej sprawie nale¿y 
wspóùdziaùaã z referatem sportu Urzêdu Gminy jak te¿ referatem infrastruktury technicznej i 
kierownikiem Markiem Banasiem. 
Poinformowaù o zamówionym sprzêcie , który ma zostaã lada dzieñ dostarczony do �wietlicy. 
W zwi¹zku z powy¿szym ustalono, ¿e w momencie dostarczenia sprzêtu radni oraz dziaùacze 
sportowi dokonaj¹ odbioru  szatni. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.9. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok  
  2011  
W zwi¹zku z omawianiem szczegóùowym projektu uchwaù na komisja Rady  Pani Krystyna 
Magda Skarbnik Gminy przeszùa do zapoznania z jej tre�ci¹. 
Rada Gminy w glosowaniu 14 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � 0 gùosów 
�wstrzymuj¹cych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany w uchwale Nr X/44/11 z dnia 26 
maja 2011 roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowej oraz trybu postêpowania 
przy udzielaniu dotacji ekologicznych i sposobu ich rozliczania. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 7 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : dzier¿awy nieruchomo�ci 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu 13 gùosami �za� , 2 gùosami �wstrzymuj¹cymi siê � , 0 gùosów  
�przeciwnych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych 
Nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne. 
Radna Teresa Mospan  
Wnioskowaùa o powoùanie Komisji Zdrowia.  
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Skarbnik Gminy zaproponowaù poù¹czenie dotychczasowych  komisji  ze wzglêdu na 
wyst¹pienie dodatkowych kosztów na rok 2012 rok. 
Henryk Mazur  Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zaproponowaù rozwa¿enie sytuacji do , której komisji doù¹czyã jeszcze sprawy zdrowia. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy    
Zaproponowaù doù¹czenie spraw zdrowia do komisji o�wiaty i wyraziã wolê powoùania takiej 
komisji i na nastêpnej sesji j¹ powoùaã. 
Radna Zofia Siudak przewodnicz¹ca komisji o�wiaty nie ma nic przeciwko tej propozycji 
jednak uwa¿a, ¿e lepszym wyj�ciem z sytuacji jest doù¹czenie jej do Komisji Ochrony 
Úrodowiska i Rolnictwa.  
W zwi¹zku z ró¿nymi propozycjami ustalono, ¿e sprawa zostanie omówiona na najbli¿szych 
posiedzeniach komisji. 
Wùadysùaw Wróblewski soùtys z Nadgórnika  
Zwróciù siê z zapytaniem  czy zostaùa oficjalnie przyjêta �wietlica i usuniête usterki � 
o�wietlenie w korytarzu po po¿arze w Domanowie. 
W odpowiedzi kierownik referatu inwestycji i infrastruktury Urzêdu Gminy poinformowaù ¿e 
usterki zostaùy usuniête. 
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Zwróciù siê do Wójta Gminy z zapytaniem o przedstawienie zakresu robót  na cmentarzu w 
Ciechanowicach. 
Wójt przedstawiù poinformowaù, ¿e  bêd¹ dotyczyù okrawê¿nikowania , podsypania i jak 
dopisze aura to bêd¹ kùadzione puzle na gùównej alejce cmentarza od góry do doùu , a jak bêd¹ 
pieni¹dze to równie¿  od strony ko�cioùa. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Przypomniaùa, ¿e roboty na cmentarzu w Ciechanowcach jest to zadanie  z Funduszu 
Soùeckiego i tam nie tylko zakres prac ale kwota ogranicza to zadanie poniewa¿ Rada Soùecka 
przeznaczyùa na to zadnie tylko 10 tysiêcy zùotych  a Gmina nie mo¿e do tego zadania 
dopùacaã. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Poprosiù Wójta o interwencjê wyegzekwowania  o�wietlenia , które jest jednak za wcze�nie 
wyù¹czane. 
Poprosiù o wyczyszczenie wysepki koùo zegara w Wie�ciszowicach, co  obiecaù pan Meller. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy 
Poinformowaù , ¿e nie mo¿e wymuszaã na panu Mellerze wykonania tego zadania ale uwa¿a 
¿e jak zadeklarowaù ¿e je wykona to zapewne wykona te prace byã mo¿e na wiosnê , co do 
o�wietlenia to polecenie wydaù i zwróciù siê do kierownika  Referatu Infrastruktury Urzêdu 
Gminy pana Marka Banasia o dokonanie wspólnie z soùtysami panem Sondajem i 
Mi�kowiczem elektrykami  objazdu po wszystkich wsiach w celu ustalenia gdzie  mo¿na 
jeszcze lampê odù¹czyã jak te¿ w kontek�cie ich zapalania poniewa¿ zegar zostaù ustawiony 
za szybko co nale¿y skorygowaã. 
Radosùaw Urbañski soùtys Nadgórnika  
Zwróciù siê w sprawie braku lamy na budynku po przeprowadzonym remoncie �wietlicy w 
Nadgórniku. 
Ponadto zwróciù siê w sprawie samej �wietlicy. 
Wójt Gminy poleciù obecnemu na sesji panu Markowi Banasiowi kierownikowi Referatu 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzêdu Gminy dopilnowania zwrotu lampy na 
budynek �wietlicy w Nadgórniku i ponownie poprosiù o zgùaszanie takich spraw wcze�nie nie 
czekaj¹c na sesjê. Natomiast w sprawie samej �wietlicy Wójt przyjedzie do Nadgórnika w 
celu ustalenia wszystkich spraw na miejscu w przyszùym tygodniu. 



 
 
 
 

-7- 
Radna Zofia Siudak  Ciechanowice 
Przekazaùa wszystkim zaproszenie do Ciechanowic do �wietlicy na dzieñ 4 grudnia  godzina 
14.30 na podsumowanie projektu Pt. � Z paùacu w Ciechanowicach na kolorowe jeziorka w 
Wie�ciszowicach �  
Pan Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
Poinformowaù o zakoñczonym przetargu na zakup u¿ywanego ci¹gnika , który zostaù 
zakupiony. Przybli¿yù szczegóùy.   
Innych spraw nie zgùoszono. 
Radni otrzymali ponadto pisemn¹ informacjê  z Gminnego O�rodka Pomocy Spoùecznej w 
Marciszowie n/t zabezpieczenia mieszkañców gminy na okres zimowy 2011/2012, która 
stanowi zaù¹cznik nr 9 do protokoùu. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia.  
 
protokoùowaùa                                                                   Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                 Henryk Mazur  
Insp.d/s Rady Gminy  


